
BR.0002.2.6.2023 

PROTOKÓŁ Nr LXXIII/2023 

z obrad LXXIII SESJI RADY MIASTA KONINA, 

w dniu 24 maja 2023 roku 

w sali sesyjnej w Ratuszu, ul. Wiosny Ludów 6. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.45. 

W sesji uczestniczyli: radni Rady Miasta Konina, Prezydent Miasta Konina 

Piotr KORYTKOWSKI, zastępcy Prezydenta Miasta Konina Witold NOWAK 

i Paweł ADAMÓW, Skarbnik Miasta Konina Ewelina OSTAJEWSKA-SZWANKOWSKA, 

kierownicy wydziałów Urzędu Miejskiego, dyrektorzy i prezesi podległych jednostek 

organizacyjnych miasta i spółek miejskich, komendanci służb miejskich oraz 

przedstawiciele lokalnych mediów. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia LXXIII sesji Rady Miasta Konina na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) – dokonał 

przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 

uchwał. 

Nieobecni byli radni Monika KOSIŃSKA i Maciej OSTROWSKI. 

Zgodnie z § 24 ustęp 2 Statutu Miasta Konina na sekretarza obrad sesji 

przewodniczący rady wyznaczył radnego Jakuba ELTMANA. 

Radny wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji podczas obrad. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „W zawiadomieniu o zwołaniu 

dzisiejszej sesji przekazałem państwu radnym ustalony porządek obrad wraz 

z materiałami. 

W dniu 18 maja br. otrzymali państwo uzupełniony porządek obrad o projekt uchwały 

w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania - druk nr 981. 

W związku z koniecznością dokonania przez Radę Miasta Konina wyboru ławników na 

kadencję 2024-2027 należy powołać zespół do opiniowania kandydatów na ławników 

oraz podać do publicznej wiadomości informację dotyczącą składania dokumentów 

przez kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 
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Wobec tego, że pismo od prezesa sądu otrzymałem w dniu wczorajszym, uzupełniam 

porządek obrad sesji o punkty, jest to podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu 

do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników - druk nr 982 i przyjęcie informacji 

dotyczącej składania dokumentów przez kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Przypominam, że rada może wprowadzić zmiany w ustalonym porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu, o czym stanowi zapis artykułu 

20 ustęp 1a i 4 ustawy o samorządzie gminnym. 

Czy ktoś z państwa chce zabrać głos w sprawie porządku obrad?” 

Do porządku obrad radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział 21radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina przyjęła 

zmieniony porządek obrad. 

Wobec powyższego przewodniczący rady stwierdził, że realizowany będzie 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu obrad LXXII sesji. 

3. Sprawozdanie z pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie międzysesyjnym. 

4. Ocena stanu sanitarnego i sytuacja epidemiologiczna miasta Konina i powiatu 

konińskiego za rok 2022. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok (druk nr 979), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 

(druk nr 980). 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 971), 

b) nabycia nieruchomości (druk nr 976), 

c) zbycia nieruchomości (druki nr 977 i 978). 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Wsparcie 

deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim” 

(druk nr 972). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 476 Rady Miasta Konina z dnia 

27 stycznia 2021 roku w sprawie ustalania wysokości stawek opłaty za 

odprowadzanie wód opadowych i roztopowych do systemu kanalizacji deszczowej 

pozostającej w posiadaniu Zarządu Dróg Miejskich w Koninie, zmienionej Uchwałą 

Nr 662 Rady Miasta Konina z dnia 29 grudnia 2021 roku.  (druk nr 975). 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Miasta Konina 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienianymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast partnerskich pomiędzy 

Dobele (Republika Łotwy) a Koninem (Rzeczpospolita Polska) (druk nr 973), 

b) zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast partnerskich pomiędzy 

Santa Susanna (Królestwo Hiszpanii) a Koninem (Rzeczpospolita Polska) 

(druk nr 974). 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Konina do 

składu Rady Seniorów Miasta Konina (druk nr 961).  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania (druk nr 981). 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników (druk nr 982). 

14. Informacja Rady Miasta Konina z dnia 24 maja 2023 roku dotycząca składania 

dokumentów przez kandydatów na ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2024-2027. 

15. Wnioski i zapytania radnych. 

16.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych.  

17.  Zamknięcie obrad LXXIII Sesji Rady Miasta Konina. 

Obecnie przechodzimy do realizacji ustalonego porządku obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu obrad LXXII sesji. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad to przyjęcie protokołów obrad LXXII sesji. 

Sporządzony protokół zostały państwu radnym przesłany drogą elektroniczną. 

Stwierdzam, że do dnia sesji nie było uwag do protokołu z obrad. 

Czy państwo radni mają uwagi, bądź zgłaszają poprawki do protokołów? 

Nie widząc zgłoszeń stwierdzam, że protokół, do którego nie wniesiono zastrzeżeń 

i poprawek uważa się za przyjęty, o czym stanowi zapis § 34 punkt 7 Statutu Miasta 

Konina. 

Informuję państwa radnych, że podpisałem protokoły LXX i LXXI sesji, przyjęty bez 

uwag na sesji LXXII.  

Przedłożona informacja wynika z zapisu § 34 punkt 7 Statutu. 

Przypominam również państwu, że zgodnie z obowiązującymi przepisami protokoły 

obrad są umieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej.” 

3. Sprawozdanie z pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Przystępujemy do 

kolejnego punkt porządku obrad, to sprawozdanie z pracy Prezydenta Miasta Konina 

w okresie międzysesyjnym. 

Treść sprawozdania z pracy Prezydenta Miasta Konina państwo radni otrzymali drogą 

elektroniczną. 

Czy ktoś z państwa chce zabrać głos?” 

Nie było zgłoszeń i uwag do sprawozdania. 

Wobec tego przewodniczący rady poinformował, że rada przyjęła sprawozdanie 

z pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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4. Ocena stanu sanitarnego i sytuacja epidemiologiczna miasta 

Konina i powiatu konińskiego za rok 2022. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Następny punkt 

porządku obrad, to ocena stanu sanitarnego i sytuacja epidemiologiczna miasta 

Konina i powiatu konińskiego za rok 2022. 

Treść oceny przekazałem państwu radnym drogą elektroniczną. Była również 

przedmiotem obrad Komisji Praworządności. Wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie opinii do tej informacji.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Komisja Praworządności dokonała oceny stanu sanitarnego i sytuacji 

epidemiologicznej miasta Konina i powiatu konińskiego za rok 2022. Swój pogląd 

dotyczący tego dokumentu wyraziła poprzez głosowanie - 6 radnych było „za” 

przyjęciem tego dokumentu. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Informuję państwa radnych, że pani Agnieszka Dybała-

Kamińska dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologiczna w Koninie, tak że 

jeżeli ktoś ma jakieś pytanie i wątpliwości do treści informacji, to można również 

zabrać głos w dyskusji i zapytać.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad oceną. 

Głos zabrał wiceprzewodniczący rady Wiesław STEINKE, cytuję: „Chciałbym z tego 

miejsca podziękować dyrekcji i pracownikom konińskiej stacji sanepidu za włączanie 

się we wszelkiego rodzaju akcje prozdrowotne, które sami organizują, a i zawsze służą 

pomocą placówkom edukacyjnym większym czy mniejszym, które chcą promować 

zdrowy styl życia. To jest bardzo ważne, żeby utrwalać te zachowanie od najmłodszych 

lat, a starszym, dojrzałym wszystkim tu obecnym i nie tylko słuchającym nas, 

chciałbym zachęcić, chciałbym państwu powiedzieć, do programów profilaktycznych. 

Pandemia pokazała, że niestety stan naszego zdrowia jest, bo nie boję się powiedzieć, 

katastrofalny, to znaczy bardzo ludzie zlekceważyli swoje pierwsze objawy, nie 

wykonywali badań profilaktycznych. Efekt jest taki, że w zakresie chorób 

nowotworowych cofnęliśmy się o jakieś 10 lat, jak nie lepiej. Większość nowotworów 

niestety rozpoznawana jest w stopniu trzecim. Mówiąc o tym, chcę państwa zachęcić 

do programów profilaktycznych, które są całkowicie bezpłatne raka piersi, 

mammobusy co chwilę się pojawiają, te akcje są nagłaśniane. Profilaktyka raka jelita 

grubego, profilaktyka raka prostaty. Wymieniam tylko te najczęstsze, a jest ich bardzo 

dużo. Proszę nie lekceważyć podstawowych objawów, o których państwu teraz 

powiem. Jeśli państwo nie starając się, nagle zaczynacie chudnąć, to proszę mi 
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wierzyć, proszę się martwić, bać się, bo to jest najczęściej choroba nowotworowa już 

w zaawansowanym stadium choroby. Jeśli my się staramy i nie wychodzi nam 

schudnięcie, a nie starając się nagle chudniemy, to proszę mi wierzyć, to najczęściej 

oznacza zaawansowaną chorobę nowotworową. Więc proszę nie czekać do takich 

objawów. Proszę się badać, wykonywać badania profilaktyczne. Są markery 

nowotworowe, które w pewnym wieku powinniśmy sobie wykonywać, to naprawdę 

daje nam szansę na to, żebyśmy uratowali sobie życie. Dzisiaj niestety statystyki co 

chwilę są podawane. Przykro słuchać, że co najmniej połowa osób, które zapadają na 

nowotwory, niestety nie dożywa 2, 3 lat nawet. Może to jest i straszenie, ale ta tak 

naprawdę jest w trosce o nasze zdrowie, a pandemia to bardzo pogorszyła. Tak, że 

mam nadzieję, że te działania, które sanepid rozpowszechnia i również Wielkopolski 

oddział NFZ gwarantując finansowanie dla wszystkich ubezpieczonych ma to wszystko 

służyć temu, żebyśmy korzystali. Proszę mi wierzyć, ludzie nie zgłaszają się nawet na 

badania, na które są zapraszani listownie. To wydaje się, że już bardziej się nie da 

kogoś zaprosić, jeśli już sam nie chce, a jest zapraszany pisemnie. Też znaczna część 

tych osób, która jest zapraszana w grupie ryzyka, nie zgłasza się na to badanie. Więc 

zachęcam państwa, badajmy się.” 

Do oceny radni nie mieli uwag. 

Wobec tego przewodniczący rady poinformował, że Rada Miasta Konina rozpatrzyła 

i przyjęła ocenę stanu sanitarnego i sytuacja epidemiologiczna miasta Konina 

i powiatu konińskiego za rok 2022. 

Ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok (druk nr 979), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na 

lata 2023-2036 (druk nr 980). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Następny punkt 

porządku obrad, to zmiany w budżecie miasta Konina na 2023 rok - druk nr 979 i 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 - druk 

nr 980. 

Projekty uchwały został przekazane państwu drogą elektroniczną, otrzymali również 

państwo autopoprawki. Projekty uchwał wraz z poprawkami były przedmiotem obrad 

Komisji Finansów, wobec tego poproszę pana przewodniczącego Marka Waszkowiaka 
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o przedstawienie opinii, bo przewodniczył posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Komisji 

Finansów.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Infrastruktury Marek WASZKOWIAK, cytuję: 

„Komisja Infrastruktury i Komisja Finansów obradowały wspólnie we wtorek. Pani 

skarbnik przedstawiła zawartość druków nr 979 i 980, nie było kontrowersji, nie było 

specjalnych pytań. Te uchwały mają raczej charakter techniczny i typowe dla tego typu 

zmiany. 4 radnych głosowało „za”, 1 radny „przeciwny”, 4 radnych „wstrzymywało się” 

od głosu.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Do projektów uchwał radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 979 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

Wynikiem głosowania – 10 radnych „za”, 1 „przeciw” i 10 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 

2023 rok. 

Uchwała Nr 929 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

DRUK Nr 980 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

Wynikiem głosowania – 10 radnych „za”, 1 „przeciw” i 10 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Konina na lata 2023-2036. 

Uchwała Nr 930 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 971), 

b) nabycia nieruchomości (druk nr 976), 

c) zbycia nieruchomości (druki nr 977 i 978). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad dotyczy podjęcia uchwał w sprawie: obciążenia nieruchomości 

służebnością gruntową - druk 971, nabycia nieruchomości - druk 976, zbycia 

nieruchomości - druki nr 977 i 978. 
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Projekty uchwał doręczyłem państwu drogą elektroniczną. Były przedmiotem obrad 

Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury. Wobec tego proszę pana przewodniczącego 

Marka Waszkowiaka o przedstawienie opinii do wszystkich projektów uchwał 

omawianych na posiedzeniu.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Infrastruktury Marek WASZKOWIAK, cytuję: 

„Na Komisji Infrastruktury pracującej wspólnie z Komisją Finansów pani kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomości Małgorzata Lalak przedstawiła wszystkie te 

projekty uchwał. Wszystkie te projekty uchwał nie budziły kontrowersji. Pytania, które 

padały dotyczyły bardziej szczegółów, które interesowały poszczególnych radnych. 

Wszystkie te uchwały zostały zaopiniowane jednogłośnie przez Komisję Finansów 

i Komisję Infrastruktury – 9 głosami „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Do projektów uchwał radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 971 

W głosowaniu brało udział 21 radnych 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową. 

Uchwała Nr 931 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

DRUK Nr 976 

W głosowaniu brało udział 21 radnych 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie nabycia nieruchomości. 

Uchwała Nr 932 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

DRUK Nr 977 

W głosowaniu brało udział 21 radnych 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Uchwała Nr 933 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

DRUK Nr 978 

W głosowaniu brało udział 21 radnych 
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W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Uchwała Nr 934 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

pn. „Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej 

w województwie wielkopolskim” (druk nr 972). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad, to podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

pn. „Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim” - 

druk nr 972. 

Projekt uchwały doręczyłem państwu radnych drogą elektroniczną, był przedmiotem 

obrad Komisji Rodziny i Spraw Społecznych. Wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Komisja Rodziny i Spraw Społecznych rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą: „Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy 

zastępczej w województwie Wielkopolskim” - druk nr 972. Ten druk został szczegółowo 

omówiony przez panią dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Małgorzatę 

Rychlińską. Zapoznaliśmy się z tym dokumentem, to jest ciekawa propozycja. Pewną 

zmianą, o której też wspomniała pani dyrektor jest też data rozpoczęcia tego projektu, 

to jest 1 stycznia 2024 roku, wcześniejsze propozycje były troszeczkę inne, ale tu jest 

wymagany konsensus, tak że wszyscy udziałowcy tego programu zgodzili się właśnie 

na ten termin. Komisja w głosowaniu przyjęła projekt uchwały - 8 głosami „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Wsparcie deinstytucjonalizacji 

pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim”. 

Uchwała Nr 935 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 476 Rady Miasta 

Konina z dnia 27 stycznia 2021 roku w sprawie ustalania 

wysokości stawek opłaty za odprowadzanie wód opadowych 

i roztopowych do systemu kanalizacji deszczowej pozostającej 

w posiadaniu Zarządu Dróg Miejskich w Koninie, zmienionej 

Uchwałą Nr 662 Rady Miasta Konina z dnia 29 grudnia 2021 roku. 

(druk nr 975). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad to podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 476 Rady Miasta 

Konina z dnia 27 stycznia 2021 roku w sprawie ustalania wysokości stawek opłaty za 

odprowadzanie wód opadowych i roztopowych do systemu kanalizacji deszczowej 

pozostającej w posiadaniu Zarządu Dróg Miejskich w Koninie, zmienionej Uchwałą 

Nr 662 Rady Miasta Konina z dnia 29 grudnia 2021 roku - druk nr 975. 

Projekt uchwały został państwu radnym doręczony drogą elektroniczną. Był 

przedmiotem obrad Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury, wobec tego proszę 

pana przewodniczącego Marka Waszkowiaka o zabranie głosu i przedstawienie opinii 

do omawianego projektu uchwały.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Infrastruktury Marek WASZKOWIAK, cytuję: 

„Komisja Infrastruktury i Komisja Finansów obradowały wspólnie omawiając sprawy 

dotyczące wód deszczowych. Sytuacja właściwie z jednej strony jest bardzo prosta, bo 

jest to tylko kwestia dalszego zawieszenia, ale radni na komisji i to ze wszystkich opcji, 

ze wszystkich klubów radnych i również przedsiębiorcy będący radnymi podnosili 

jeden problem, że mamy złe doświadczenia z takim zawieszeniem w przypadku PWiK 

i chcieliby, aby dziś na sesji padła deklaracja jednoznaczna, że jeżeli wyrok zapadnie 

niekorzystny dla przedsiębiorców, to ten okres zawieszenia nie będzie podstawą dla 

poboru wstecz. Natomiast wyroki jakie zapadają w kraju są bardzo różne i myślę, że 

warto byłoby panie prezydencie, aby uspokoić ewentualne nastroje i dać tak 

naprawdę potem oręż dyrektorowi ZDM, żeby nie wpadał w konflikt 

z przedsiębiorcami, nie wpadał w konflikt z tymi, którzy musieliby ewentualnie płacić 

wstecz.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Głos zabrał radny Jacek KUBIAK, cytuję: „Dziękuję ślicznie. Panie przewodniczący, 

szanowna rado, panowie prezydenci. Mam taką rzecz do wyjaśnienia, która mnie 

nurtuje z tejże uchwały z 27 stycznia 2021, gdzie rozprawa w Sądzie Administracyjnym 
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w Poznaniu się odbyła i chciałbym, żeby mecenas, który tam nas reprezentował 

powiedział to, co na tej rozprawie zostało powiedziane. Jeżeli nie odpowie, to ja 

powiem, bo tu mam po prostu napisane. Dlatego mówię po prostu wprost, niech 

powie dlaczego tak się stało, że my jesteśmy tu okłamywani? My jako radni nie 

mieliśmy prawa podejmować tej uchwały odnośnie cen na wody opadowe. Nie 

mieliśmy prawa. Tak orzekł Sąd Wojewódzki Administracyjny. Dlatego proszę pana 

mecenasa Szatkowskiego, żeby po prostu wytłumaczył się z tych słów, które 

powiedział w Sądzie Wojewódzkim, że nie mieliśmy prawa i nie mamy prawa tego na 

radzie miasta rozpatrywać, tych cen wód opadowych. Dlatego ja mam do pana 

prezydenta taką prośbę, żeby mecenasi, którzy nas tutaj doinformowują, mniej 

oszukiwali nas, bo to wygląda, że oszukują nas ewidentnie i wprowadzają nas po 

prostu w błąd. Dlatego uważam, że zmuszanie Rady Miasta Konina to jest na dzień 

dzisiejszy, to jest omijanie Konstytucji. Dlatego uważam, należy tą sprawę wyjaśnić 

dogłębnie i jestem za tym, żeby ten punkt dzisiaj znieść z sesji obrad.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Poproszę tu pana Pawła 

Adamowa zastępcę prezydenta o zabranie głosu w tej sprawie.” 

Zastępca prezydenta Paweł ADAMÓW, cytuję: „W odniesieniu do prośby pana 

przewodniczącego Waszkowiaka. Jeszcze raz tutaj deklarujemy, że od momentu kiedy 

państwo zawiesiliście pobieranie tej opłaty, to bez względu na to jaki będzie wyrok 

Naczelnego Sądu Administracyjnego nie będzie absolutnie takiej sytuacji, że będzie 

trzeba wstecz pobierać, to jest zupełnie inna sytuacja niż w przypadku PWiK i Wód 

Polskich. Nawet jeżeli doszłoby do takiej sytuacji, że Miasto wygra w sądzie i NSA 

stwierdzi, że Miasto ma prawo pobierać te opłaty, to i tak dopiero będziemy mogli je 

pobierać, jak państwo zmienią uchwałę i odwieszą to zawieszanie. Czyli tak naprawdę 

to państwa uchwała decyduje o tym czy ta opłata jest pobierana czy nie. Państwo ją 

zawiesiliście na nasz wniosek w odpowiednim momencie, tak że tutaj wyrok sądu 

absolutnie niczego nie zmieni i nie spowoduje, że w tym okresie będziemy musieli tą 

opłatę odzyskiwać. 

Ja przypomnę, że jest wiele miast, które w systemie administracyjnym pobiera opłaty 

deszczowe, jest Miasto Opole, które jest w Naczelnym Sądzie Administracyjnym i czeka 

na wyrok. Opole akurat nie zawiesiło tych opłat, cały czas je pobiera czekając na wyrok 

NSA, postępując trochę może bardziej ryzykowanie niż my, bo rzeczywiście jak się 

okaże, że wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego będzie na niekorzyść miasta 

Opole to pytanie, co wtedy z tymi opłatami, które są wtedy pobierane, czy Opole 

będzie musiało oddawać wstecz te wszystkie opłaty mieszkańcom, czy dopiero od dni 

wydania wyroku będzie musiało zaprzestać. Tak naprawdę nie wiadomo jaki 

ostateczny będzie ten wyrok. My natomiast postępujemy bardzo ostrożnie, opłaty są 
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zawieszone i absolutnie tutaj do pana przewodniczącego Waszkowiaka deklaracja jest 

taka, że nie będzie takiej konieczności jak w przypadku PWiK. 

Odnośnie pana radnego Jacka Kubiaka. Mamy tutaj pana mecenasa Jacka Ignaczaka, 

który akurat nie uczestniczy w tym postępowaniu, dlatego bardzo proszę, jeżeli pan 

ma jakieś dodatkowe informacje z tej rozprawy, to może pan śmiało nam tutaj o tym 

powiedzieć. Natomiast sprawa jest z jednej strony oczywista, ale i też jest złożona. 

Dzisiaj wiele miast w Polsce pobiera opłatę deszczową albo w oparciu 

o administracyjną procedurę, czyli tą, którą my chcieliśmy zrobić albo w oparciu 

o cywilną, w oparciu o wodociągi. I to wszystko jest kwestią orzecznictwa, nie jest to 

jednoznaczne, są różne wyroki, nikt tutaj niczego nie ukrywa. Jeżeli będzie wyrok NSA, 

że nie możemy tego pobierać, to Miasto nie będzie pobierać. Natomiast absolutnie, 

tutaj nikt nikogo nie kłamał, wszystko jest jawne, jest kwestia sprawy w sądzie, 

najpierw w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym, potem odwołanie do Naczelnego 

Sądu Administracyjnego. Jak będzie wyrok na niekorzyść Miasta Konin, to w tym 

momencie ta uchwała nie będzie dalej używana, tak naprawdę nigdy nie zostanie już 

przywrócona . Natomiast tak jak mówię, całkowita kompetencja odnoście tego, czy ta 

opłata ma być pobierana czy nie, należy do państwa. Pastwo ją zawiesiliście i dopóki 

jej nie odwiesicie, to takiej opłaty poobierać nie będziemy.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję zastępcy prezydenta Pawłowi Adamów. Pan 

radny Jacek Kubiak chce zabrać głos ad vocem, udzielam głosu.” 

Ad vocem radny Jacek KUBIAK, cytuję: „Szanowni państwo. Cały problem polega na 

tym, że albo się nie rozumie, albo coś. Jeżeli mecenas, który na Sesji Rady Miasta nam 

mówił, że ta uchwała jest zgodna z prawem, a jedzie do sądu nas reprezentować 

mecenas Szatkowski i mówi tak: „te uchwały nie miały podstaw prawnych”. Więc o co 

ja się pytam panie prezydencie, kogo my mamy za prawników? On to powiedział to 

mecenas Szatkowski powiedział w Sądzie WSA i to przecież mam to tu podane, to 

z sądu mam tu podane. Ludzie, my się ośmieszamy. Czy my jako radni musimy być 

oszukiwani? Jeżeli ta uchwała była niezgodna z prawem, to po co myśmy ją 

procedowali? Dziękuję ślicznie.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuje panu za zabranie głosu, ale nie będę tego 

weryfikował, bo nie ma pana radcy prawnego. To jest w uzasadnieniu do wyroku?” 

Głos zabrał radny Jacek KUBIAK, cytuję: „No tak. Już mówię z którego dnia to jest. 

W wyroku ... z 30 marca 2022 i tam jest wszystko opisane i dlatego się dziwuję, że my 

jako radni nie mamy pełnych, pewnych informacji. Tylko jesteśmy..., kluczymy tak 

gdzieś po tym, no jak? Moim zdaniem powinniśmy ludziom zwrócić te pieniądze, co 

zapłacili i nie wolno nam więcej raz takich rzeczy podejmować.” 
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Przewodniczący rady, cytuję: „Myślę, że poczekamy na wyrok NSA i wtedy podejmiemy 

właściwą uchwałę.” 

Głos zabrał radny Sławomir LACHOWICZ, cytuję: „Przez jaki okres ZDM pobierał 

opłatę deszczową?, to jest jedno pytanie. I drugie, jaki był procentowy udział 

zawartych umów w stosunku do wszystkich osób, które będą podlegały tej opłacie?” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Poproszę pana dyrektora ZDM 

Grzegorza Pająka, żeby zabrał glos. Nie wiem czy jest w stanie w tej chwili precyzyjnie 

odpowiedzieć na to pytanie.” 

Głos zabrał dyrektor Zarządu Dróg Miejskich Grzegorz PAJĄK, cytuję: „Na pierwsze 

pytanie nie będę znał odpowiedzi, jaki to jest procent udziału, bo tam były dosyć duże 

perturbacje, dużo prowadziliśmy spraw dotyczących chęci zawarcia tych umów, był 

duży opór ze strony przedsiębiorców. Ta procedura w pewnym momencie została 

zawieszona w związku z tym ona tak naprawdę nie dokończyła się, więc nie mam tej 

pełnej informacji na temat procentów.  

Opłatę pobieraliśmy niecały rok czasu. Zebraliśmy około 1 mln zł.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu dyrektorowi. Pan prezydent Piotr 

Korytkowski prosi o głos, udzielam panu głosu.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydenta Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: 

„Ja chciałbym stonować emocje, dotyczące pobierania przez miasto Konin opłat za 

odprowadzanie deszczówki. Proszę państwa, tak jak powiedział pan prezydent 

Adamów, jest wiele samorządów w Polsce, które pobierają takie opłaty i to 

funkcjonuje od wielu lat, oczywiście w różnej formie, czy też to w formie związanej 

z taką procedurą, którą wybraliśmy, a mianowicie uchwały rady, ale też są takie 

samorządy, które mają porozumienie cywilne, związane z funkcjonowaniem 

przedsiębiorstw wodociągów i kanalizacji na terenie miasta. 

Biorąc pod uwagę, że niestety nasze prawo w Polsce daje możliwości takie, aby 

interpretować w jedną jak i w drugą stronę przepisów, które są stworzone po to, aby 

pobierać opłatę za odprowadzanie wód deszczowych wybraliśmy to, że ze względu na 

to, że koszty funkcjonowania odprowadzenia wód opadowych w naszym mieście są 

coraz większe. Mieszkańcy ponoszą koszty związane z tym działaniem, działaniem 

Zarządu Dróg Miejskich, w związku z tym przyszliśmy do Państwa, abyście państwo 

podjęli stosowne uchwały. Zostało to zaskarżone. W tej chwili jest wyrok 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, ale nie jest wyczerpana droga odwoławcza. 

Jest sprawa w tej chwili w Naczelnym Sądzie Administracyjnym i póki ona się nie 

skończy, nie będę komentował wyroków, które miały miejsce w międzyczasie, dlatego 
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też prosiłbym ze spokojem do tego podchodzić, jeżeli będzie stosowny wyrok podjęty 

przez NSA, dopiero wtedy będziemy mogli się autorytatywnie wypowiadać czy to, co 

zaproponowaliśmy państwu było zgodne z prawem czy też nie. Na pewno zasada 

związana z tym, że chcielibyśmy aby mieszkańcy, aby firmy częściowo dzielili się 

kosztami, rosnącymi lawinowo szanowni państwo, związanymi z odprowadzeniem 

wód deszczowych, żeby też partycypowali w kosztach bezpośrednio.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuje panu prezydentowi. Pan wiceprzewodniczący 

rady Zenon Chojnacki, udzielam głosu.” 

Głos zabrał wiceprzewodniczący rady Zenon CHOJNACKI, cytuję: „Krótkie 

dopowiedzenie, bo nie chcę wyręczać prawników, oni mają swoje zadania do 

spełnienia, natomiast zasadniczo spor według mojego mniemania dotyczy tak 

naprawdę odpowiedzi na pytanie, czy ta opłata jest formą podatku, czy jest opłatą za 

usługę? Tego właściwe dotyczy ten spór. Oczywiście jeśli jest podatkiem, to czegoś 

takiego gminie naturalnie wprowadzać nie można, bo wprowadzanie podatków to jest 

kompetencja rządu, natomiast jeśli opłata dotyczy usługi, to już wtedy tak i ja myślę, że 

tutaj tak naprawdę jest to rozstrzygnięcie, na które pewnie wszyscy czekamy.” 

Do projektu uchwały radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

Wynikiem głosowania – 19 radnych „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr 476 Rady Miasta Konina 

z dnia 27 stycznia 2021 roku w sprawie ustalania wysokości stawek opłaty za 

odprowadzanie wód opadowych i roztopowych do systemu kanalizacji deszczowej 

pozostającej w posiadaniu Zarządu Dróg Miejskich w Koninie, zmienionej Uchwałą 

Nr 662 Rady Miasta Konina z dnia 29 grudnia 2021 roku. 

Uchwała Nr 936 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy 

Miasta Konina z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienianymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad to rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy 

Miasta Konina z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienianymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 



15 

Zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie - Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, 

nie później niż do dnia 31 maja każdego roku, jest obowiązany przedłożyć organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego oraz opublikować w Biuletynie 

Informacji Publicznej sprawozdanie z realizacji programu współpracy za rok poprzedni. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Samorządu Miasta Konina 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022 Prezydent 

Miasta Konina przedkłada Radzie Miasta Konina. 

Sprawozdanie państwo radni otrzymali drogą elektroniczną, było przedmiotem obrad 

i rozpatrywane było na Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie opinii do przedłożonego 

sprawozdania.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Komisja Rodziny i Spraw Społecznych rozpatrzyła sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Miasta Konina z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności porządku publicznego 

i o wolontariacie. Dokument dość szczegółowo omówił pan kierownik Bartosz 

Jędrzejczak. Omówił pewne tendencje, które w tej działalności żeśmy zauważyli, pewną 

dynamikę, pojawiły się jak gdyby nowe postulaty.  

Komisja po dyskusji przegłosowała sprawozdanie - 8 głosami „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 

Głos zabrał radny Jakub ELTMAN, cytuję: „Chciałem zwrócić uwagę na kilka kwestii, 

które widzimy jakby w tym sprawozdaniu. Mianowicie cieszy to, że rośnie wysokość 

dotacji przyznawanej w konkursach otwartych, zauważalny jest ten wzrost wspierania 

przez Miasto organizacji pozarządowych. Ten wzrost oczywiście jest też spowodowany 

tym, że wszystko rośnie. 

W kontekście otwartych konkursów niestety zauważamy tam spadek liczby ofert, które 

są składane. Mój taki szybki wniosek z takiej analizy, wynika z tego, że te konkursy 

otwarte często, jakby już jesteśmy przyzwyczajeni w mieście do tego, że z reguły są to 

te same organizacje, które realizują te same zadania zlecane przez Miasto 

organizacjom pozarządowym. Wspiera to również działanie Miasta, ponieważ 

z perspektywy Miasta istotne jest to, że pewne działania zlecone organizacjom 

pozarządowym możemy sobie zabezpieczyć na dłuższy okres czasu, co jest też jakby 

wynikiem tego, że część takich umów jest zawierana na dłuższy okres niż rok, co 
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z perspektywy Miasta jest korzystne, bo zapewnia jakość tej usługi, tego zadania, które 

jest zlecane organizacjom pozarządowym. 

Balansuje oczywiście ten spadek tryb pozakonkursowy, czyli tak zwane małe granty, 

ponieważ tam te liczby rosną. Ja zabrałem głos w tej dyskusji w kwestii sprawozdania 

w kontekście tego, o czym ostatnio rozmawialiśmy na Konińskiej Radzie Działalności 

Pożytku Publicznego. I tutaj również chciałem wyrazić wdzięczność panom 

prezydentom za to, że regularnie i systematycznie pojawiają się na tych posiedzeniach 

Konińskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego i wsłuchują się w głos 

reprezentantów organizacji pozarządowych reprezentowany tutaj w mieście. 

I chciałem wyartykułować również ten postulat, który ostatnio się pojawiał 

w kontekście przyszłorocznego budżetu. Mam na myśli powrót do koncepcji funduszu 

wkładów własnych dla organizacji pozarządowych, które często starając się o środki 

nie tylko miejskie, również środki zewnętrzne, powodując pewien rozwój też tej 

koniunktury organizacji pozarządowych w naszym mieście, coraz częściej mają 

problemy z tym wkładem własnym. Wiemy, że to kiedyś funkcjonowało w naszym 

samorządzie i jakby ponownie chcielibyśmy rozpocząć dyskusję, kontynuować na 

dobrą sprawę rozpoczętą dyskusję w tym temacie, czy w przyszłorocznym budżecie, 

w kwestii organizacji pozarządowych jesteśmy w stanie przewidzieć takie środki 

budżetowe dla organizacji pozarządowych.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Pan Witold Nowak zastępca 

prezydenta, udzielam głosu.” 

Głos zabrał zastępca prezydenta Witold NOWAK, cytuję: „Odpowiadając na postulat, 

prośbę rzeczywiście jest tak, że dużo sprawniej i lepiej współpracuje się z tą konińską 

radą pożytku. Rzeczywiście ta praca, te dyskusje są regularne i my rzeczywiście nie 

będziemy się od nich dystansować. Bardzo chcemy wsłuchiwać się w ten głos 

organizacji pozarządowych. Czy wszystkie postulaty uda się spełnić? Pewnie nie, bo to 

tak ze wszystkim jest. Czy uda się z funduszem wkładów własnych? Warto myślę 

przeanalizować sytuację, która była wcześniej, jak to funkcjonowało i czy 

zafunkcjonowało i zadać sobie też pytanie dlaczego nie, bo generalnie to można 

powiedzieć, że poprzednio właśnie ten fundusz niespecjalnie się przyjął, co nie znaczy, 

że musi być tak i teraz, natomiast tak jak mówię, zobaczymy w przyszłości. Warto 

jeszcze raz wziąć to do analizy także na konińskiej radzie. My także się temu 

przyjrzymy i jeśli takie możliwości Miasta będą, to z takim wnioskiem też wystąpimy.  

Natomiast przechodząc do tych informacji bardziej, czy wniosków, które pan radny 

przekazał. Rzeczywiście jest tak, że mamy kilka, czy kilkanaście ugruntowanych 

organizacji pozarządowych w Koninie, które co roku korzystają z pieniędzy 
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budżetowych miasta, by realizować zadania, które Miasto im zleca. I to jest z jednej 

strony, ktoś by powiedział, kto tak się przygląda, że to jest coś ugruntowane i być 

może tak co roku te same, cały czas podkreślamy, że to nie jest zamknięty konkurs, te 

konkursy są często bardzo otwarte. Tych organizacji więcej aż tak nie przybywa, nie są 

to organizacje, które mają też potencjał, żeby spełnić warunki i startować we 

wszystkich konkursach, ale nawet te mniejsze konkursy, nawet małe granty czy trochę 

większe niż małe granty, działania, pieniądze, które przeznaczamy na współpracę 

z organizacjami pozarządowymi i pokazują, że ten ruch w organizacjach 

pozarządowych cały czas jest. Warto przyglądać się temu, chcemy się temu przyglądać 

i tam, gdzie rzeczywiście jest potencjał i dobra też oferta, bo o tym nie zapominajmy, 

że tu też decyduje to, jak wygląda oferta, to takie działania chcemy wspierać. 

I cieszymy się, że trzeci sektor jest w Koninie dobrze funkcjonujący, dobrze 

zarządzany, ta nasza współpraca jest z nim dobra, bo to pomaga Miastu lepiej 

funkcjonować w wielu obszarach, o których już nie będę mówił, żeby nie przedłużać tej 

dyskusji.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję zastępcy prezydenta miasta Witoldowi 

Nowakowi. Proszę o zabranie głosu pana wiceprzewodniczącego Wiesława Steinke.” 

Głos zabrał wiceprzewodniczący rady Wiesław STEINKE, cytuję: „Myślę, że to 

sprawozdanie pokazuje nam jak szeroka jest skala działalności organizacji 

pozarządowych w wielu zakresach i wypada w tym miejscu im podziękować za to, że 

są, bo niemożliwe byłoby realizowanie wielu zadań własnych miasta, o czym pan 

prezydent wspomniał, z zakresu polityki społecznej, rozwoju kultury, krzewienia 

kultury fizycznej bez tych organizacji.  

Oczywiście, wsparcie finansowe w konkursach jest niezbędne, ale jest nie jedyne. 

Myślę, że ważne jest to, że te organizacje również pozyskują same środki na tą swoją 

działalność, bo w końcu na przykładzie organizacji sportowych obowiązkiem Miasta 

jest szkolenie uzdolnionych sportowo dzieci i młodzieży. Natomiast jeśli mówimy 

o działalności bardziej profesjonalnej, ta wymaga już większej aktywności zarządu, 

żeby zabiegały skutecznie, nie jest to zadanie łatwe o dodatkowe środki na szerszą 

działalność klubów sportowych na przykład. Myślę, że lata pokazały jak dużym 

strzałem w dziesiątkę okazało się Centrum Organizacji Pozarządowych, które 

rzeczywiście dla wielu organizacji, które nie mają własnej siedziby, jest szansą na to, 

żeby mogły funkcjonować, a często potencjałem największym tej organizacji jest tak 

naprawdę kapitał ludzki, to są ludzie, którzy mają pomysły i tak dalej. Takie wsparcie 

lokalowe jakie mogą dzięki COP uzyskać, myślę że bardzo się sprawdza i służy za wzór 

dla podobnych organizacji w całej Polsce, które przyjeżdżają do nas się uczyć, jak 

można ten trzeci sektor rozwijać i to jest myślę, że okazja do tego, żeby pogratulować 
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prezydentom przed laty również i całemu samorządowi, że zdecydował się na taki 

ruch, który niewątpliwie pochłonął całkiem spore kwoty finansowe, żeby doprowadzić 

do tego stanu jaki obecnie mamy.” 

Do sprawozdania radni nie mieli innych uwag. 

Wobec tego przewodniczący rady poinformował, że Rada Miasta Konina rozpatrzyła 

i przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta Konina 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienianymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast 

partnerskich pomiędzy Dobele (Republika Łotwy) a Koninem 

(Rzeczpospolita Polska) (druk nr 973), 

b) zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast 

partnerskich pomiędzy Santa Susanna (Królestwo Hiszpanii) 

a Koninem (Rzeczpospolita Polska) (druk nr 974). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad, to podjęcie uchwał w sprawie zawarcia porozumienia o ustanowieniu 

relacji miast partnerskich pomiędzy Dobele (Republika Łotwy) a Koninem 

w Województwie Wielkopolskim (Rzeczpospolita Polska) - druk nr 973 i zawarcia 

porozumienia o ustanowieniu relacji miast partnerskich pomiędzy Santa Susanna 

(Królestwo Hiszpanii) a Koninem w Województwie Wielkopolskim (Rzeczpospolita 

Polska) - druk nr 974. 

Projekty uchwał kolejno zostały państwu radnym przekazane. Były opiniowane na 

posiedzeniu Komisji Finansów, wobec tego proszę pana przewodniczącego 

o przedstawienie opinii. Wcześniej te tematy były przedmiotem kontroli Komisji 

Rewizyjnej i to również są zalecenia Komisji Rewizyjnej, żeby takie uchwały podjąć, 

żeby to było usankcjonowane zgodą Rady Miasta Konina. Proszę o zabranie głosu 

pana przewodniczącego Marka Waszkowiaka.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Infrastruktury Marek WASZKOWIAK, cytuję: 

„Komisja Finansów i Komisja Infrastruktury obradowały nad tymi punktami, jest to 

rezultat nie zastosowania nowego prawa w 2001 roku, przed 2001 rokiem decydował 

o tym zarząd, potem miała decydować rada, Komisja Rewizyjna naszej rady 
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wychwyciła ten element. Potrzeba jest zatwierdzenia stanu rzeczywistego, czyli 

stosowanej współpracy z tymi miastami. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty 

uchwał – 9 radnych głosowało „za”. Jest to uznanie tego, że stan jest rzeczywiście taki 

i należy to po prostu usankcjonować. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Głos zabrał radny Krystian MAJEWSKI, cytuję: „Ja mam taką uwagę techniczną, 

ponieważ zwróciłem uwagę na to, że przy Koninie wymienione jest województwo 

wielkopolskie, a przy Santa Susanna wyłącznie w nawiasie jest Królestwo Hiszpanii. 

I gdyby Hiszpania była normalnym krajem, to prawdopodobnie to nie byłoby 

problemem, ale mamy tutaj do czynienia z Katalonią i czy, jeżeli w tytule tej uchwały 

nie jest województwo wielkopolskie, to czy z szacunku też dla tożsamości katalońskiej 

nie powinniśmy wpisać w autonomii katalońskiej, znaczy wspólnocie autonomicznej 

Katalonii. Tak, żeby uszanować ich uczucia narodowe.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Panie prezydencie, chce pan 

się ustosunkować? Udzielam panu głosu.” 

Głos zabrał Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Szanowny panie 

radny, wiemy tutaj te antagonizmy, które są w Hiszpanii dotyczące Katalonii, dążenia 

niepodległościowe, natomiast ja nie chciałbym wchodzić tutaj w politykę i w jakiś 

sposób znowu antagonizować i powodować dyskusję, która nie powinna być. 

My współpracujemy niepolitycznie między miastami, tylko na niwie społecznej 

i kulturalnej, sportowej, gospodarczej, dlatego też wolałbym, żeby zostało tak jak jest. 

Chyba nawet byłbym bardziej skłonny, aby zdjąć właśnie w tytułach z Koninem 

w Województwie Wielkopolskim, w jednym jak i w drugim niż podkreślać w jakiś 

sposób autonomię katalońską w Królestwie Hiszpanii.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „To tak zróbmy, że w Województwie Wielkopolskim 

wykreślmy to i będzie „a Koninem (Rzeczpospolita Polska)” i tutaj w tej chwili 

odnosimy do całości Państwa. Udzielam panu głosu panu radnemu Krystianowi 

Majewskiemu.” 

Głos zabrał radny Krystian MAJEWSKI, cytuję: „Ja oczywiście też nie mówię o swoich 

poglądach, bo one pewnie by nie były prokatalońskie, ale chodzi mi o to przede 

wszystkim w mojej wypowiedzi, żeby oni też się nie obrazili, nasi partnerzy, bo znając 

ich, oni są uczuleni na takie kwestie. Więc lepiej, żeby to po prostu usunąć. 

Bardzo dziękuję.” 

Do projektów uchwał radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 
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DRUK Nr 973 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast partnerskich pomiędzy 

Dobele (Republika Łotwy) a Koninem (Rzeczpospolita Polska). 

Uchwała Nr 937 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

DRUK Nr 974 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zawarcia porozumienia o ustanowieniu relacji miast partnerskich pomiędzy 

Santa Susanna (Królestwo Hiszpanii) a Koninem (Rzeczpospolita Polska). 

Uchwała Nr 938 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miasta Konina do składu Rady Seniorów Miasta Konina 

(druk nr 961). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad to podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady 

Miasta Konina do składu Rady Seniorów Miasta Konina - druk nr 961. Projekt uchwały 

został państwu radnym przekazany. 

Zgodnie ze Statutem Rady Seniorów Miasta Konina nadanym Uchwałą Nr 67 Rady 

Miasta Konina z dnia 25 lutego 2015 roku - § 5 ust. 2 pkt. 2 - w skład rady wchodzi 

między innymi dwóch członków wskazanych przez Radę Miasta Konina. 

Proponuję następujących kandydatów do rady seniorów. Jako pierwszego proponuję 

pana Władysława Wojtulewicza, który jest obecnie wiceprzewodniczącym Rady 

Seniorów Miasta Konina, rocznik 1953. Był przewodniczącym Niezależnego 

Samorządnego Związku Zawodowego Policjantów w Koninie, wiceprzewodniczący 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Policjantów Województwa 

Wielkopolskiego; przewodniczący Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej 

im. generała Sikorskiego w Koninie, działacz PTTK w Koninie - członek Zarządu 

Oddziału, założyciel i prezes Klubu Turystyki Rowerowej CIKLO PTTK, przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej ROD Energetyk, nominowany do tytułu Wolontariusz Roku. 
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Jako drugiego proponuję pana radnego Wiesława Wanjasa. Pan radny Wiesław Wanjas 

jest tu wszystkim znany postanowił już nie ubiegać się o mandat radnego w przyszłej 

kadencji, dlatego proponuję go tutaj zgłosić. Był radnym V, VI, VII i obecna VIII 

kadencja. Obecnie jest przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

i przewodniczący Społecznej Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Konina.” 

Pan Władysława Wojtulewicz i pan Wiesław Wanjas wyrazili zgodę na reprezentowanie 

Rady Miasta Konina w Radzie Seniorów Miasta Konina. 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Konina do składu Rady Seniorów 

Miasta Konina. 

Uchwała Nr 939 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników (druk nr 982). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejny punkt 

porządku obrad to podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania 

kandydatów na ławników – druk nr 982. 

Projekt uchwały państwo radni otrzymali tuż przed sesją z uwagi na to, że pismo od 

Prezesa Sądu wpłynęło w dniu wczorajszym w godzinach południowych i nie byłem 

w stanie wcześniej przygotować uchwały i przekazać państwu. 

Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku - Prawo o ustroju sądów powszechnych - 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 217 ze zm.) Rada Miasta Konina dokona wyboru ławników na 

kadencję 2024-2027 w głosowaniu tajnym najpóźniej w październiku 2023 roku. 

Art. 163 § 2 wyżej wymienionej ustawy zobowiązuje Radę do powołania zespołu do 

opiniowania kandydatów na ławników, czyli taki zespół musimy powołać. 

Zadaniem zespołu, zgodnie z art. 163 § 2 ustawy, jest wypracowanie i przedstawienie 

na sesji Rady Miasta Konina opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności 

w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 
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Informuję, że Prezes Sądu Okręgowego w Koninie pismem z dnia 23 maja 2023 roku 

nr OA-0120.3.2023, zgłosił zapotrzebowanie na ławników z terenu miasta Konina 

w tegorocznych wyborach na kadencję 2024-2027: 

 do Sądu Okręgowego w Koninie w liczbie ogółem 32 osób, w tym 1 osoba do sądu 

pracy; 

 do Sądu Rejonowego w Koninie w liczbie ogółem 6 osób, w tym 5 osób do sądu 

pracy. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu umożliwi rozpoczęcie prac 

przygotowujących do wyboru ławników. 

Kandydaci na ławników mają czas na zgłoszenie się do końca czerwca. 

Skład tego zespołu jest zgodny z wytycznymi. Ten projekt uchwały, który państwo 

radni otrzymali tuż przed sesją zawiera skład zespołu  

1) Hanna Bryska, przewodnicząca zespołu; 

2) Jacek Ignaczak, zastępca przewodniczącej zespołu; 

3) Monika Trzcielińska, członek zespołu; 

4) Bartosz Małaczek, członek zespołu; 

5) Jacek Kubiak, członek zespołu; 

6) Katarzyna Jaworska, członek zespołu; 

7) Krystyna Leśniewska, członek zespołu; 

8) Wiesław Wanjas, członek zespołu; 

9) Barbara Musiał, członek zespołu; 

10) Jakub Eltman, członek zespołu 

Z chwilą powołania tego zespołu rozpoczną się prace, zostanie to upublicznione na 

tablicy ogłoszeń i w Biuletynie Informacji Publicznej.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Głos zabrała radna Emilia WASIELEWSKA, cytuję: „Panie przewodniczący, ja mam 

takie techniczne pytanie, bo najczęściej zespoły się same konstytuują, a my w radzie 

w propozycji mamy już tak naprawdę stanowiska zespołu przydzielone. Czy tak 

powinno być, czy też zespół powinien się sam ukonstytuować i wśród siebie wybrać 

przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego?” 
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Przewodniczący rady, cytuję: „Od razu tutaj zaproponowałem te stanowiska, bo 

jednak najwyższą funkcję to ma Sekretarz Miasta i sądzę, że właściwie będzie 

zarządzała tym zespołem i kierowała, bo już niejedną przeprowadzała taką kampanię, 

takie wybory i zna się na tym, to trudno wybierać i przydzielać komuś te prace. Pani 

sekretarz uczestniczyła również w szkoleniach na ten temat. To tyle mojego 

wyjaśnienia, dlaczego znalazła się jako przewodnicząca. A radca prawny, to jest też 

sugerowane, żeby z urzędu wchodził. 

Pan radny Wiesław Wanjas, udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Wiesław WANJAS, cytuję: „Ja w dwóch kwestiach w tej sprawie. 

Pierwsza to taka, pani sekretarz, pani kierownik biura rady jest już od wielu lat, 

pracuje, ma rozeznanie, tak samo jak i pani Monika Trzcielińska, pan Jacek Ignaczak 

jako radca prawny. Natomiast w pozostałych się nic nie zmienia, bo byliśmy, jesteśmy 

członkami komisji jako członkowie Komisji Praworządności. 

I druga sprawa, chciałbym tutaj podziękować za tak szybką decyzję, którą podjął pan 

przewodniczący, bo jeżeli proszę państwa byśmy czekali do wyborów czerwcowych, to 

byśmy później miesiąc czasu stracili na pracę. Wczoraj dostaliśmy z Sądu Okręgowego 

pismo o powołanie takiej komisji i pan przewodniczący wprowadził dzisiaj to na sesję. 

Bardzo dziękuję, bo daje nam to większy margines czasowy. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Pan radny Tadeusz Piguła, udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Tadeusz PIGUŁA, cytuję: „Pani radna zapytała, czy może tak być? 

My opowiadamy o różnych rzeczach. Tak może być albo jest tak, że się wybiera od 

razu przewodniczącego albo z gremium się wybiera, tak że może być tak i tak, to jest 

otwarta sprawa. Dziękuję.” 

Do projektu uchwały radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Uchwała Nr 940 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zdalnego trybu 

obradowania (druk nr 981). 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Przejdziemy do punku, 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania - druk nr 981. 
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Projekt uchwały państwu radnym przekazałem. Mamy jeszcze jedną opłaconą 

transmisję, tak że możemy to wykorzystać, bo od lipca już nie będzie możliwości, bo 

nie będą obowiązywały te przepisy prawa.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

Wynikiem głosowania – 17 radnych „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania. 

Uchwała Nr 941 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

14. Informacja Rady Miasta Konina z dnia 24 maja 2023 roku 

dotycząca składania dokumentów przez kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „W kolejnym punkcie 

porządku obrad przyjmiemy treść informacji dotyczącej składania dokumentów przez 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Propozycje treści informacji została państwu radnym przekazana tuz przed sesją. 

Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku - Prawo o ustroju sądów powszechnych - 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 217 ze zm.) Rada Miasta Konina dokona wyboru ławników do 

sądów okręgowych oraz do sądów rejonowych, których obszar jest objęty 

właściwością tych sądów. 

Czteroletnia kadencja ławników kończy się w dniu 31 grudnia 2023 roku, stąd 

konieczne jest dokonanie naboru kandydatów na ławników na kadencję 2024–2027. 

Po przyjęciu informacji jako przewodniczący Rady Miasta Konina podpiszę informację 

i podam do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Miejskiego w Koninie, a także zamieszczenie jej treści na stronie internetowej 

www.konin.pl oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad informacją. 

Do informacji radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. 

Nie głosował wiceprzewodniczący rady Wiesław Steinke. 



25 

W jednomyślnym głosowaniu: 20 radnych „za” - Rada Miasta Konina przyjęła 

informację dotyczącą składania dokumentów przez kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

15. Wnioski i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Kolejna sesja odbędzie 

się 28 czerwca 2023 roku. 

Przypominam państwu radnym o pełnieniu dyżurów radnych, bo też nie najlepiej to 

wygląda. 

Przechodzimy do wniosków i zapytań radnych. 

Przypominam, iż zgodnie z § 21 ust. 6 Statutu Miasta Konina wnioski i zapytania radni 

formułują również pisemnie. 

Jeżeli na zgłoszony wniosek lub zadane pytanie będzie konieczność udzielenia 

odpowiedzi na bieżąco, wówczas będę udzielał głosu Prezydentowi Miasta Konina. 

Na pozostałe wnioski i zapytania będą udzielone odpowiedzi w kolejnym punkcie 

porządku obrad lub w terminie 14 dni, zgodnie z zapisem § 24 punkt 4 Statutu Miasta 

Konina. 

Będę udzielał głosu zgodnie z kolejnością zgłoszeń. Pierwszy zgłosił się pan radny 

Jarosław Sidor, udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Jarosław SIDOR, cytuję: „Nie mogłem uczestniczyć z przyczyn 

osobistych na ostatniej sesji, a na tej sesji we wnioskach i zapytaniach sprawę 

poruszał radny Marek Cieślak. Prosiłem go przed chwileczką o uzyskanie tej 

odpowiedzi jaką otrzymał od pana prezydenta, a temat dotyczy konkretnie pożaru, 

który miał miejsce 22 kwietnia na ulicy Marantowskiej. Ja mam dość szeroką 

odpowiedź z Ministerstwa Środowiska, gdzie napisałem e-maila, następnie 

otrzymałem potwierdzenie i odpowiedź od Inspektora Ochrony Środowiska 

w Poznaniu. Nie będę dopytywał panie prezydencie na ten temat z uwagi na to, że jak 

wiadomo sprawa od kilku lat jest w prokuraturze, choć temat ten nurtuje wielu 

mieszkańców w jaki sposób on będzie załatwiony. 

W związku z tym co miało miejsce 22 kwietnia jeden z mieszkańców zwrócił się do 

mnie z prośbą o poruszenie innego tematu, który również może grozić dużym 

pożarem, a miało to miejsce kilka dni po tym, co się stało na ulicy Marantowskiej 
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w innej gminie. A mianowicie, panie prezydencie przy łączniku do ulicy Brunatnej na 

wysokości wjazdu do FUGO, na terenie prawdopodobnie prywatnym, jak również na 

terenie prywatnym po byłej brykietowni przy ulicy Przemysłowej, na ten teren 

zwożone jest drewno, następnie to drewno jest cięte na drobne kawałeczki, jest 

składowane na olbrzymich pryzmach na tym terenie i po czasie dopiero wywożone 

prawdopodobnie do Elektrowni Konin na spalenie. Jest to tak zwana zielona energia.  

I teraz jest pytanie, czy jest zgoda wydana przez Miasto Konin na prowadzenie takiej 

działalności na tych dwóch terenach? Jak również, czy są zachowane i przestrzegane 

wszystkie przepisy, jeżeli chodzi o ppoż., dlaczego? Dlatego, że w przypadku ulicy 

Marantowskiej takie przepisy na przykład nie zostały zachowane. Czy są to tematy, 

które się tam odbywają na tych dwóch terenach legalnie, czy ktoś po prostu 

wykorzystuje to, że Elektrownia Konin potrzebuje tej biomasy, bo tak to można 

nazwać i bardzo bym prosił o odpowiedź na to pytanie. Przede wszystkim, czy 

jesteśmy bezpieczni, jeżeli chodzi o te dwa tereny? I czy może pan coś więcej 

powiedzieć w odpowiedzi na temat ewentualnie ulicy Marantowskiej, w jaki sposób 

Miasto Konin chce ten temat, mówiąc kolokwialnie zakończyć? Dziękuję.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuje panu radnemu. Pan radny Jacek Kubiak, 

udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Jacek KUBIAK, cytuję: „Chciałbym radnym powiedzieć tylko jedną 

taką rzecz, która mnie cieszy z tego wszystkiego, co się dzieje, że remont „Marakany 

konińskiej” idzie w prawidłowym kierunku i widać niedługo, że będzie na czym oko 

zawiesić, to jest pierwsza sprawa. 

Druga sprawa. Panie prezydencie na ostatniej sesji rady miasta pan powiedział mi, że 

po czterech latach powinienem wiedzieć, gdzie się sprawdza tego typu rzeczy jak 

mosty i inne. Chcę panu powiedzieć, że poświęciłem sobie pół dnia, żeby przejrzeć V, 

VI, VII kadencję, gdzie pan był członkiem komisji, ponieważ w VII kadencji pan był 

szefem tej komisji, to dziwuje się, że pan nie wie, że mosty się panu sypią i pan nie 

wiedział, mnie pan odsyła do Zarządu Dróg Miejskich. Dlatego chciałbym tylko tak 

grzecznie powiedzieć panie prezydencie, że należy pamiętać o wszystkim, jeżeli się 

mówi A to trzeba powiedzieć B, nie karać pierwszaka w radzie miasta, że nie wie, gdzie 

się co łatwi. Wiem, gdzie się co łatwi, tylko po prostu panie prezydencie ja rozumiem, 

ja nie wiedziałem, ale przyjrzałem się możliwości kto szefował VI i V kadencji dlatego 

wiem, co urosło w szczycie Urzędu Miejskiego, ja wiem dlaczego walka taka była o 

infrastrukturę, były radny mi powiedział po kilkugodzinnej rozmowie na temat tego 

wszystkiego co się działo, żeby dostać się do Komisji Infrastruktury. To powiem panu 

szczerze, że jestem zszokowany tymi informacjami... Nie rozumie pan? W szczycie 
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Urzędu Miejskiego pewna firma coś tam wybudowała, najpierw było tak szczelnie 

zakryte, że nic nie było widać. To wyjdzie niedługo, bo tym się interesują ludzie i to 

wyjdzie. A wie pan dlaczego? Dlatego, że ludzie są zbulwersowani tym, że chce się 

przeprowadzać remont placu, czemu to ma służyć? To są głosy byłych radnych miasta 

Konina po trzech, czterech kadencjach.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję. Pan radny Tomasz Andrzej NOWAK, udzielam 

głosu.” 

Głos zabrał radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Chciałem podziękować panu 

prezydentowi za naprawę boiska treningowego Górnika Konin przy ulicy Dmowskiego, 

która się dokonała 5 maja. Dziękuję panie prezydencie. 

Chciałbym złożyć dwa zapytania. Pierwsze dotyczy rury, która idzie wzdłuż mostu na 

Warcie, na trasie Warszawskiej od strony Bulwaru, ponieważ ta rura prawie cała jest 

zardzewiała i psuje bardzo mocno wizerunek. Więc pytanie, co z nią będzie, czy ona 

będzie jakoś demontowana, wymieniana, czy można ją zakonserwować? Bo wygląda 

to bardzo źle i po prostu kilka osób to zgłaszało, które korzystają z Bulwaru. 

A druga sprawa dotyczy terenu przy Farze, przy Słupie Drogowym. Teren, który żeśmy 

niedawno za prawie pół miliona złotych jako Miasto przygotowywali do użytku. Tam 

przy kościele, przy wejściu, w narożniku stoi taki informator turystyczny i on jest teraz 

cały zardzewiały, nieczynny, właściwie stoi jak takie pudło, które można by było 

zdemontować. I pytanie, czy to będzie jeszcze uruchamiane? Czy będzie służyło do 

informacji turystycznej, czy też nie?” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuje. Pan radny Marek Cieślak, udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Marek CIEŚLAK, cytuję: „Panie prezydencie otrzymałem drogą  

e-mailową od mieszkańców ulicy Beniowskiej informację o tym, że w trakcie jak wiemy 

już bardzo przedłużającej się przebudowy drogi przez Kamienicę, która w znaczący 

sposób utrudnia komunikację między innymi autobusową z naszym osiedlem Janów, 

ale problem jest zupełnie innego rodzaju. Ten teren jest jedynie skomunikowany przez 

ulicę Beniowską i prosiłbym pana prezydenta by dyrektor Zarządu Dróg Miejskich 

i pracownicy odbyli rozmowy z kierownikiem budowy tejże inwestycji, ponieważ 

samochody ciężarowe wypełnione tłuczniem, rożnym materiałem budowalnym, mimo 

znaków zakazu gdzie jest 3,5 t na ulicy Beniowskiej jeżdżą, niszczą, już zniszczyli ulicę 

Beniowską, by podjąć interwencję. I właśnie teraz nie wiem, czy wyegzekwować 

naprawę tej ulicy od kierownika budowy, od tej firmy, która prowadzi przebudowę 

ulicy w kierunku Kamienicy, ponieważ robią to notorycznie. Mamy dokumentację 

zdjęciową tego zdarzenia, tak że panie prezydencie proszę o interwencję w rozmowie 

z kierownictwem budowy tej firmy, ale też by pracownicy Zarządu Dróg Miejskich 
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skontrolowali uszkodzenia tej ulicy i podjęli jakieś działania naprawcze, a obciążenie 

skierować to do tej firmy, bo oni definitywnie ją zniszczyli. Dziękuję.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Pani radna Urszula Maciaszek 

udzielam głosu.” 

Głos zabrała radna Urszula MACIASZEK, cytuję: „Szanowni państwo radni, panowie 

prezydenci i wszyscy przysłuchujący się obradach. Ja bym chciała skorzystać z okazji 

i zaprosić na 3 czerwca na boiska przy ulicy Spółdzielców na kolejną edycję Festynu 

Rodzinnego „Eko-Strefa". Będzie mnóstwo działań ekologicznych, ale również 

mnóstwo takich edukacyjnych. W tym roku stowarzyszenie zaplanowało również 

mobilne miasteczko samorządowe. I tutaj zaproszenie do państwa radnych, jeżeli 

byście chcieli spotkać z mieszkańcami miasta Konina, bo jesteśmy Radnymi całego 

miasta, to zapraszam będzie przygotowane miejsce, gdzie będzie można takie 

stanowisko mobilne stworzyć. Wcześniej ten festyn był organizowany w parku 

Chopina i każdego roku będziemy robić w innym okręgu. Poza tym wydarzeniem 

ogłosiliśmy konkurs dla mieszkańców Konina, dla grup, dla osób indywidualnych na 

nagranie filmiku z działań proekologicznych na swoim osiedlu. Państwo jesteście 

liderami w swoich okręgach, więc może podpowiecie właśnie swoim mieszkańcom, 

żeby takowy filmik nakręcić, ponieważ nagrodą jest kwota finansowa 1500 zł na 

zakupienie roślin i zakwiecenie swojego osiedla. I takie filmiki przyjmujemy do 

31 maja, a rozstrzygnięcie właśnie na festynie. Tak, że może warto, my próbowaliśmy 

to promować w tamtym roku naprawdę bardzo fajny film powstał i tych filmików już 

troszeczkę jest z działań ze szkół, ale również zapraszamy do udziału wszystkich 

mieszkańców naszego miasta, bo tych działań pewnie jest sporo. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję pani radnej. Proszę o zabranie głosu pana 

prezydenta Piotra Korytkowskiego.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: 

„Chciałabym powiedzieć, że na te wszystkie pytania zostanie udzielona odpowiedź 

państwu pisemnie. 

Jeszcze jeden apel powielany. Prosiłbym, jeżeli formułujecie państwo pytania, aby one 

rzeczywiście zostały sformułowane w formie pytania, bo powiem szczerze, że mam 

dylemat i pewnie urzędnicy będą mieli dylemat jeżeli chodzi o odpowiedzenie na tą 

wypowiedź, bo tutaj pytania pana radnego Kubiaka nie było. Szczerze mówiąc ja 

bardzo uważnie wsłuchiwałem się w pańską wypowiedź panie radny, ale do końca ja 

nie wiem o czym pan mówił, naprawdę „nie mam zielonego pojęcia”. Dlatego też 

prosiłbym, żeby najlepiej sprecyzowane było pytanie po daleko idących 
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przemyśleniach pisemnie, wtedy ustosunkujemy się i udzielimy panu stosownej 

odpowiedzi. 

Natomiast tylko chciałem powiedzieć panu radnemu Sidorowi, prezydent Nowak 

w międzyczasie zasięgnął informacji w Wydziale Ochrony Środowiska, ona jest 

oczywiście powszechnie dostępna i również pan radny mógł ją uzyskać. Ta działalność, 

która ma miejsce na tej działce, to nie jest zbieranie odpadów, są to rzeczywiście 

zrębki stanowiące biomasę, która może być spalana. W związku z tym tam nie są 

potrzebne stosowne zezwolenia związane ze zbieraniem odpadów. Natomiast 

zagrożenie pożarowe dotyczy każdego materiału, który się pali, który jest 

zlokalizowany na danych działkach, dotyczy domów, samochodów, tak że wszystko 

jest zagrożone, po prostu tylko chodzi o to, że musi pojawić się ten czynnik, który 

spowoduje pożar. 

A jak wiemy, jeżeli chodzi o odniesienie się do ulicy Marantowskiej tym czynnikiem był 

człowiek, który popalił składowisko opon. I cóż tu więcej dodać jeżeli chodzi o ulicę 

Marantowską, doskonale pan wie, że toczą się w tej chwili sprawy sądowe, jest to 

badane przez organy państwa, bo dotyczy to wielu, ponad 400 składowisk 

nielegalnych odpadów na terenie Polski i również ten problem dotyczy Konina. 

Oczywiście te odpady nie powinny tam być, natomiast państwo byli informowani, bo 

przecież to sięga, aż poprzedniej kadencji, czyli za chwileczkę będziemy mieli 5 lat, 

kiedy to składowisko się pojawiło, natomiast o wszystkim byliście państwo 

informowani. Co do pożaru, na ten temat też wypowiedziałem się na poprzedniej 

sesji. Jest postępowanie toczone, prawdopodobny sprawca jest ujęty, będzie ponosił 

za to odpowiedzialność. Natomiast co z tym składowiskiem zrobić? Ja nie odpowiem 

na to pytanie, to są duże pieniądze, które są potrzebne, aby to składowisko zostało 

stamtąd uprzątnięte. Nas jako Miasto nie stać, poza tym nie jesteśmy właścicielem 

tego składowiska. Bez funduszy centralnych, a przypomnę jeszcze raz, 400 takich 

składowisk jest w kraju, my nie jesteśmy w stanie zrobić porządku w tamtym terenie. 

Dziękuję.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi. Pan radny Jarosław Sidor 

ad vocem, udzielam głosu.” 

Ad vocem radny Jarosław SIDOR, cytuję: „Panie prezydencie odnośnie pierwszej 

części wypowiedzi. Ja powiedziałem, że tam jest zwożone drewno, jest ono cięte na 

takie zrębki, czyli biomasa i tak dalej. Z tym, że panie prezydencie w tym przypadku 

niekoniecznie musi dojść do podpalenia, może nastąpić samozapłon i takie przypadki 

się zdarzają. Dlatego chodzi mi o konkretną odpowiedź, tak jak powiedziałem, czy są 

odpowiednie środki podjęte, jeżeli chodzi o przestrzeganie wszystkich przepisów 



30 

ppoż., dlaczego? Bo kilka miesięcy temu mówiłem na temat braku wodociągu 

i kanalizacji sanitarnej na tym odcinku, dlatego zastanawiam się, na jakiej podstawie 

prowadzona jest tam działalność i są takie masy drzewa zwożone i coś takiego po 

prosu w tym miejscu się znajduje. 

A co do ulicy Marantowskiej, to wszyscy wiemy. Boli mnie tylko panie prezydencie 

jedna rzecz, że decyzja jeżeli chodzi o ulicę Marantowską wydana została 20 kwietnia 

2018 roku, a pierwsza kontrola miała miejsce od 10 lipca do 25 lipca 2018 roku, czyli 

w tych kilku miesiącach maj, czerwiec, lipiec, to co tam jest zostało zwiezione. I tutaj 

mamy my jako samorządowcy, pan jako prezydent z tym problem, bo wiemy, że 

powstała spółka z o. o. z bardzo małym kapitałem, która praktycznie zostawiła to na 

barkach teraz miasta Konina.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję pana radnemu. Proszę o zabranie głosu pana 

prezydenta Piotra Korytkowskiego.” 

Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję; „Panie radny Sidor powiedział 

pan o czasie sprzed 5 lat. To była poprzednia kadencja, nie ja byłem prezydentem 

w tym czasie, więc nie za bardzo rozumiem dlaczego pan mi zadaje pewne pytania 

dotyczące tematu sprzed 5 lat, nie rozumiem tego. Chce mi pan przykleić tą „łatkę”, ja 

tą „łatkę” chcę teraz zdjąć szanowni państwo, bo mam wrażenie, że to są kolejne jakieś 

insynuacje w tym względzie. 

Druga rzecz. Jeżeli ktoś prowadzi na terenie miasta działalność gospodarczą, to 

prowadzi ją na własny rachunek, na własne ryzyko i na własną odpowiedzialność, więc 

musi działać na podstawie prawa i w granicach prawa. Jeżeli cokolwiek związane z tą 

działalnością jest nie tak, to odpowiadać będzie za to ten przedsiębiorca, nie samorząd 

panie radny i tutaj kolejną „łatkę” odklejam, bo znowu chce mi pan przykleić taką 

„łatkę”, to przedsiębiorca będzie odpowiadał za swoje czyny. 

I jeszcze jedna rzecz. Samorząd, miasto Konin, co prawda współpracuje z 

Ochotniczymi Strażami Pożarnymi, gdyż finansujemy je, natomiast nie są urzędnicy 

odpowiedzialni za to, aby badać czy to, co jest tam robione stanowi jakiekolwiek 

zagrożenie pożarowe. Panie radny prosiłabym już tak dogłębnie nie pochylać się nad 

wszystkimi trudnymi sprawami, albo nawet może „wywoływać wilka z lasu”, bo pan 

przez zatroskanie się nad każdą drobnostką w mieście, pokazuje jakby to było miasto 

gdzie są same problemy i stara się pan z tymi problemami pożenić aktualnie 

władających tym miastem. Panie radny prosiłbym o to, żeby schłodzić troszeczkę 

swoją głowę.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi. Pan radny Jarosław Sidor 

ad vocem, proszę bardzo udzielam głosu.” 
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Ad vocem radny Jarosław SIDOR, cytuję: „Panie prezydencie vice versa co do 

ostatnich zdań. Ja panu nic nie zarzucam, jeżeli chodzi o temat ulicy Marantowskiej, bo 

pan również ten temat poruszał we wrześniu 2018 roku kiedy ta sprawa wyszła. 

Sprawa konkretnie dotyczy tego o czym mówiłem, czyli prowadzenia działalności, czy 

ona jest zgodna z przepisami prawa, czy są zachowane wszystkie rzeczy jeżeli chodzi 

o ppoż. przy ulicy Brunatnej i przy początku łącznika od wjazdu do FUGO, czyli 

biomasa. To jest dla mnie w tej chwili najważniejszy temat. Temat ulicy Marantowskiej 

to był początek tego co nastąpiło. To jest pytanie mieszkańca.  

Pan porusza ten temat mając do mnie pretensje na temat ulicy Marantowskiej, że 

szukam jakiejś dziury w całym i tak dalej. Szkoda może, że nie ma więcej takich 

radnych jak ja panie prezydencie, to może to miasto też by inaczej wyglądało. Proszę 

przejść się Bulwarem chociażby dzisiaj jak on wygląda pod oczyma pana prezydenta, 

rozwalona kostka, brak kostki, rozwalone pomosty. Panie prezydencie naprawdę 

zarzuca mi pan rzeczy, których nie powinien i sam w wielu sprawach powinien 

zainterweniować, bo ja przechodząc koło swojej posesji podnoszę papierek, sprzątam 

śmieci. Pan nie musi tego robić, ale pan jest prezydentem i powinien pewne sprawy 

egzekwować chociażby z Bulwarem” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Panie radny Sidor ja tylko przypominam, jeżeli pan chce 

ad vocem zabierać głos, to ad vocem dotyczy tylko sprostowania wypowiedzi, a pan 

znowu nowe tematy wyciąga i nakręca sprawę. Udzielam głosu panu prezydentowi.” 

Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję; „Widzę, że pan panie radny nie 

zrozumiał mojej wypowiedzi dotyczącej odpowiedzialności związanej z prowadzeniem 

biznesu. Panie radny, czy miasto Konin, czy samorząd jakikolwiek jest uprawniony do 

tego, żeby na przykład sprawdzać warsztaty samochodowe, które robią wymianę 

oleju, czy ten olej jest odstawiany w odpowiednie punkty? Nie. Ale mógłby pan takie 

pytanie zadać, czy jest to bezpieczne? I jak ja mam się ustosunkować. Czy piekarze, 

którzy pieką powiedzmy chleb i używają palenisk opalanych drewnem dajmy na to 

pizzerie, czy instalacja do odprowadzenia dymu jest czyszczona przez kominiarza? 

Bo to też stanowi zagrożenie, ale to jest odpowiedzialność prowadzących biznes.  

Panie radny ja rozumiem, że pan się pochyla nad tematem związanym ze 

składowiskiem zrębek, czy ono może zapłonąć, ale ja nie jestem w stanie panu na to 

odpowiedzieć, jak pan chce szczegółowe pytania mieć na ten temat, to proszę zapytać 

się Państwowej Straży Pożarnej, czy to jest okay, że to składowisko w tym miejscu 

jest?” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi. Pan radny zadał pytanie, 

czy działalność gospodarcza jest prowadzona zgodnie z prawem? Jeżeli chodzi na 
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przykład o zatrudnienie pracowników i przestrzeganie przepisów BHP kontroluje to 

Inspekcja Pracy, a nie prezydent. Jeżeli chodzi o sprawy związane z ochroną 

środowiska, to też kontroluje wojewódzki ośrodek i dotyczy to również innych 

działalności. Jeżeli chodzi o ppoż., to też kontroluje straż i ma instrumenty 

oddziaływania na przedsiębiorcę. Tylko chciałam panu przypomnieć, bo byłem 

przedsiębiorcą i wiem kto mnie kontrolował, nie prezydent mnie kontrolował tylko 

inne służby. 

Proszę panie radny Jarosław Sidor, może pan sprostuje odpowiedź prezydenta, co tam 

nieprawdziwego było powiedziane?” 

Ad vocem radny Jarosław SIDOR, cytuję: „Nie będę prostował odpowiedzi prezydenta. 

Ja zadałem konkretne pytania, ale panie prezydencie ta uwaga teraz była do mnie, bo 

przecież ja też wiem gdzie się zgłasza działalność gospodarczą i jaką działalność 

gospodarczą, na której prowadzi się tą działalność, ona jest konkretnie zapisana i to 

jest zgłaszane ewentualnie w mieście, gdzie jest prowadzona. Ewentualnie jest spółka, 

która może taką działalność prowadzić w innym miejscu, ale podatki odprowadza 

gdzie indziej, wiemy jakie jest polskie prawo. Co tutaj dalej będziemy temat toczyć. 

Pana działalność również była zarejestrowana prawdopodobnie w Koninie, chyba że 

w Kole jeśli była to spółka z Koła zarejestrowana.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Panie radny dziękuję. Jeszcze pan radny Jacek Kubiak, 

udzielam głosu.” 

Głos zabrał rany Jacek KUBIAK, cytuję: „Ja tylko do pana prezydenta, ponieważ będąc 

u pana prezydenta w gabinecie wisi na ścianie Konstytucja, mam takie pytanie, czy 

Konstytucji należy przestrzegać? Dziękuję ślicznie.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „To jest tak oczywista sprawa, że o czym tutaj rozmawiać. 

Pan radny Tomasz Andrzej Nowak, ale nowych pytań nie może pan zadawać, bo 

jesteśmy w punkcie odpowiedzi na zgłoszone pytania, nie nowe.” 

Głos zabrał radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Panie przewodniczący, ja 

przepraszam w takim razie, że w tym punkcie, ale tylko chciałem na jeden fakt zwrócić 

uwagę, równie palący jak ten, o którym mówił radny Sidor. Bo 12 maja płonęła 

kamienica na ulicy 3 Maja 45 i tam jest teraz jeden pas zamknięty, jest ruch 

wahadłowy. Więc chciałabym się zapytać, czy nam zagraża podobna sytuacja, jak 

w przypadku kamienicy Esse, bo ta kamienica jest dużo mniejsza niż ta, więc wydaje 

mi się, że siła rażenia jest mniejsza. Ja wcześniej też się tą kamienicą zajmowałem, 

nawet pewnie państwo pamiętacie sprawę tego balkonu. Już mamy sprawę 

załatwioną, bo przejścia pod budynkiem nie mamy, więc ten balkon nikomu na głowę 
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nie spadnie, ale jest problem z ruchem i właśnie też się ludzie niepokoją, co się stanie. 

Czy ulica 3 Maja zostanie zamknięta? Bo wtedy byłby dramat. Dziękuje bardzo.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję. Panie prezydencie proszę o udzielenie krótko 

odpowiedzi, bo co tam dyskutować.” 

Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję; „Bardzo krótko. Dziękuję 

bardzo za to pytanie. Panie radny, biorąc pod uwagę, że niestety stan kamienic, ale 

państwu właśnie to podkreślę - prywatnych kamienic, budzi dużo do życzenia, 

dochodzi też do pożarów. Tutaj mieliśmy pożar kamienicy, ale i też dochodzi do 

katastrof budowlanych. W ubiegły piątek spotkałem się z nadzorem budowlanym dla 

naszego miasta, z konserwatorem zabytków i naszymi prawnikami i urzędnikami, aby 

zapobiec pewnemu problemowi, który w mieście jest, dotyczącemu niestety 

pozbawiania możliwości normalnego funkcjonowania mieszkańców, ale i też firm, 

w związku z zamknięciem części ulic, czyli zajęciem pasa drogowego, ale i też 

stwarzaniem sytuacji niebezpiecznych, związanych właśnie z tymi kamienicami. 

Działanie było szybkie, co do ulicy Staszica 14, bo przypomnę, że tam było częściowe 

zawalenie tej kamienicy, w tej chwili wystąpiłem do konserwatora zabytków, aby 

wykreślić ten obiekt z rejestru zabytków. Po wykreśleniu będziemy mogli zrobić 

stosowne kroki. 

Natomiast jeśli chodzi o kamienicę na ulicy 3 Maja, niestety musi być ona 

monitorowana, gdyż biorąc pod uwagę stropy, które są drewniane, jak i więźba 

dochowa, zostało tam wylane bardzo dużo wody, one nasiąkły i również mury, jest 

prawdopodobieństwo zawalenia, tak to zostało stwierdzone przez Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Dlatego też część ulicy jest zamknięta, gdyż nie chcemy po prostu 

narażać osoby przechodzące czy też przejeżdżające w tym miejscu na jakieś 

zagrożenie, natomiast jest to monitorowane. Jaka będzie decyzja? Wszystko w rękach 

służb związanych z nadzorem budowlanym, ale i też konserwatora zabytków.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję. Proszę o zabranie głosu pana zastępcę 

prezydenta Witolda Nowaka.” 

Głos zabrał zastępca prezydenta Witold NOWAK, cytuję: „Panie przewodniczący, 

szanowni państwo radni pewnie już wiecie, ale chciałem jeszcze raz gorąco wszystkich 

państwa zaprosić na 43. Międzynarodowy Dziecięcy Festiwal Piosenki i Tańca 

w Koninie. Państwa uczestnictwo też jest pewnego rodzaju świadectwem tego, że to 

jest dla nas markowy i najważniejszy festiwal, tak że bardzo serdecznie zapraszam. 

Ponieważ nie będziemy się widzieć pewnie przez miesiąc, oprócz kultury w najbliższą 

sobotę zapraszamy na Przystań Gosławice, gdzie mamy otwarcie sezonu wodnego na 

Wielkiej Pętli Wielkopolskiej, impreza o randze wielkopolskiej, zlecona Lokalnej 
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Organizacji Turystycznej przez Marszałka Województwa Wielkopolskiego połączona ze 

spływem kajakowym, z regatami, które inaugurują sezon dla konińskich żeglarzy. 

Zapraszamy wszystkich państwa pogodę gwarantujemy. 

Kto chciałby w hali MOSiR, to też można obejrzeć mistrzowski mecz koszykarzy na 

wózkach, decydujący o tym, czy nasi koszykarzy zdobędą tytuł mistrza Polski także 

w sobotę. 

Macie państwo dostęp do kalendarza imprez, który jest na stronie, te i inne 

wydarzenia, ale powiedziałem o najważniejszych rzeczach w najbliższy weekend. 

Natomiast wszystkich państwa również zapraszamy na Dni Konina. Jeszcze 3 tygodnie 

trzeba na to poczekać, ale to też bardzo ważne wydarzenie w życiu każdego miasta. 

Bardzo serdecznie wszystkich państwa zapraszamy. Dziękuję.” 

17. Zamknięcie obrad LXXIII Sesji Rady Miasta Konina. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI powiedział, cytuję: „Porządek obrad został 

wyczerpany, stąd też zamykam LXXIII Sesję Rady Miasta Konina, dziękując wszystkim 

za udział w obradach.” 

Obradom przewodniczył  

Przewodniczący Rady Miasta Konina 

/-/ Tadeusz WOJDYŃSKI 

Protokołowało: 

Biuro Rady Miasta Konina 
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